
 
      

 
  OBČINA CERKLJE 
  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-02 
Datum:      15. 12. 2010 

Z A P I S N I K 
 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v torek 14. 12. 2010 
ob 16.00 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Silva Dolinar, Matjaž Črnič, Blaž Kaplenik,  
  Klavdija Frelih, Miha Zevnik, Jože Ipavec, Anton Kopitar,  
  Vlado Ahčin, Marinka Rezar, Ciril Repnik, Marko Bolka,  
  Franci Sirc, Ana Remškar, Miha Janhar, Jaka Ciperle  
 
Odsotni svetnice  
in svetniki:  - 
 
Občinska uprava:            Franc Čebulj - župan, Marta Jarc - direktorica,  
                                              Dragi Jerič, Andreja Jerala,  
                                              Zdravko Kastelic, Metod Kropar, Tanja Malovrh,  
                                              Simona Vodlan, Majda Stare, Anita Oman in     
  Jenko Jana kot zapisnikarica 
 
Ostali prisotni:   Damjana Božič Močnik - ravnateljica OŠ Davorina Jenka,  
                                              Janez Rakar in Slavko Savič – Medobčinski inšpektorat Kranj,   
                                               Robert Šebenik – Policijska postaja Kranj  
 
Novinarji:    Simon Šubic – Gorenjski Glas, Ana Jagodic – Radio Kranj   

  
 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 1. seje z dne 2.11.2010 
3. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011  - osnutek 
4. Obvestilo o sprejetem Sklepu o začasnem financiranju Občine Cerklje na 

Gorenjskem v obdobju januar – marec 2011 
5. Vrtec »Murenčki« pri Osnovni šoli Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 

a) Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu 
»Murenčki«  

b) Predlog Sklepa o potrditvi normativa števila otrok v posameznih oddelkih vrtca 
6. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 

2011 – osnutek 
7. Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
8. Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 

nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 
9. Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem 
10. Obravnava prometne varnosti na območju Občine Cerklje na Gorenjskem 
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a. Poročilo Policijske postaje Kranj s področja prometne varnosti za območje 
Občine Cerklje na Gorenjskem 

b. Poročilo o delovanju Medobčinskega inšpektorata Kranj na območju Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2009 in informacija o delovanju redarjev na 
področju prometne varnosti v letu 2010 

11. Predlog Pravilnika o plačah in drugih  prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles in članov drugih občinskih organov Občine Cerklje na Gorenjskem 

12. Predlog Sklepa o ustanovitvi delovnih teles Občinskega sveta Občine Cerklje na 
Gorenjskem in opredelitvi njihovega delovanja 

13. Predlog Sklepa o imenovanju članov Nadzornega odbora  
14. Predlog Sklepa o imenovanju članov delovnih teles Občinskega sveta 
15. Svetniška vprašanja in pobude 
16. Poročilo župana  

 
 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 15 članic in članov občinskega 
sveta.  
 
Prisotnim je predlagal, da se sprejme zgoraj navedeni dnevni red. 

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za predlagani dnevni red. 
 
  
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 1. seje z dne 2.11.2010 
Pripomb na zapisnik ni bilo. 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
 Sprejme se zapisnik 1. redne seje z dne 2.11.2010. 
 
Prisotnih je bilo 15 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 3.  
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011  - osnutek 
Osnutek Odloka o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 je obrazložila 
Dragica Jerič. Proračun občine Cerklje za leto 2011 znaša 13.150.646 evrov. Prihodki 
proračuna za leto 2011 znašajo 9.486.376,00 evrov. Ugotavlja se negativna razlika med 
prihodki in odhodki proračuna ali presežek odhodkov nad prihodki v višini 3.664.270,00 
evrov. Ocenjuje se, da bo v letu 2011 prejetih 4.270,00 evrov vračil od posojil in da bodo po 
zaključnem računu za leto 2010 na računih ostala neporabljena sredstva v višini 
3.660.000,00 evrov, tako da so odhodki v celoti pokriti brez dodatnega zadolževanja občine. 
Od 13.150.646 evrov je za investicije namenjenih 9.214.927 evrov (70,07%). Ta znesek je 
enak NRP-ju, in sicer na odhodkih za leto 2011. V posebnem delu proračuna so podatki 
prikazani po proračunskih postavkah, v NRP so podatki prikazani po projektih (gradivo 
zajema pisne obrazložitve bilanc). 
 
Župan Franc Čebulj je dodatno obrazložil najbolj pomembne projekte proračuna.  
Najbolj pomembni projekti: odkup zemljišč, ki jih ureja Odlok o LN Vasi brez ovir Šmartno, 
nadaljevanje izgradnje kanalizacijskega omrežja v nižinskem delu in pričetek izgradnje 
krvavškega vodovodnega sistema. Poleg teh je omenil še projekte, ki so v zaključni fazi, to 
so: nadaljevanje izgradnje kanalizacije Pšata – Zalog, dokončanje ureditve okolice pri 
nogometnem centru Velesovo, pričetek izdelave idejnega projekta za ureditev šolskega 
kompleksa v podružnični šoli v Zalogu, dokončanje rekonstrukcije ceste žičnica Krvavec– 
Štefanja gora z opornim zidom. 
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Župan Franc Čebulj je po končani obrazložitvi odprl razpravo.  
 
Miha Zevnik – podpira proračun, saj je 70 % sredstev usmerjenih v razvoj.     
 
Marko Bolka – zanimala ga je proračunska postavka 400029 - Drugi operativni odhodki, pri 
dejavnosti župana v znesku 27.000 €. Na strani 16 je omenjen nakup županove lente. 
Vprašal je, ali se za ta znesek kupuje županova lenta. 
Dragica Jerič je odgovorila, da je konto 400029 zbirni konto, ki zajema izdatke na več 
proračunskih postavkah. V zbirni bilanci prihodkov in odhodkov je na tem kontu skupni 
podatek.  
 
Franci Sirc – je predlagal, da naj Občina svetnikom pisno predloži finančni in terminski plan 
izgradnje za Vas brez ovir. 
 
Ana Remškar – je vprašala, če je mogoče pri projektu Taber spreminjati projektno 
dokumentacijo brez soglasja dosedanjega projektanta.   
 
Marta Jarc je povedala, da je projektno dokumentacijo po pisnem pojasnilu sedanjega 
lastnika te dokumentacije (Gradbinec GIP in Primorje d.d.), možno spreminjati brez soglasja 
dosedanjega projektanta.  
 
Janez Korbar – podpira osnutek proračuna in projekt Taber. Več kot 70 % sredstev tega 
proračuna je namenjenih za investicije.     
 
Blaž Kaplenik –  podpira projekt Taber. Predlagal je povišanje postavke Varstvo pred 
naravnimi in drugimi nesrečami pri PGD Cerklje - Investicijski transferi nepridobitnim 
organizacijam in ustanovam (str. 8), zaradi nakupa specialnega tovornega vozila, ki ga 
namerava PGD Cerklje.  Vozilo je vredno približno 250.000 €.   
 
Ana Remškar – podpira predlog gasilcev in je pohvalila, da so v letu 2011 predvidena višja 
sredstva na postavki Promocija Slovenije, razvoj gostinstva in turizma.  
 
Vlado Ahčin – podpira proračun, ki je investicijsko naravnan. Predlagal je, da se nekaj 
sredstev prerazporedi in se za tekoče in manjše investicijsko vzdrževanje vaških skupnosti 
nameni nekaj 10.000 €.   
  
Anton Kopitar – zanimata ga postavki Mladinski center 3.500 € in Mladinski center – 
samostan v Adergasu za obnovitev nekdanjega samostana v višini 118.000 €.  
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil, da so na postavki Mladinski center Cerklje  sredstva 
namenjena za njihovo delovanje. Pri Mladinskem centru v samostanu Adergas pa gre za 
LAS program, to je evropski program, iz katerega je možno pridobiti sredstva za obnovo 
samostana v Adergasu. 
 
Anton Kopitar – zanimalo ga je financiranje logopeda in fizioterapevta v vrtcu Murenčki, in 
sicer način plačevanje Občine in/ali države (občasni obiski, koncesija, zdravstveni dom).  
 
Dragica Jerič je pojasnila, da logoped in fizioterapevt delujeta  v kranjskih vrtcih, zato bi se 
morala sredstva razporediti med vrtce pod splošno. Zakon določa, da Občina plačuje 
dodatno pomoč otrokom, če tako pomoč potrebujejo.    
  
Anton Kopitar –  je povedal, da bosta DeSUS in LDS  izgradnjo doma starostnikov podprla.  
 
Silva Dolinar – podpira proračun. Predlagala je, da se nekaj sredstev nameni tudi za 
obnovitev cerkvene kapelice – kužnega znamenja na zemljišču v Šmartnem.   
 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je v projektu Taber predvidena obnova kužnega znamenja.   
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Marko Bolka -  pričakuje, da se bo investitor tako dragega in zahtevnega projekta predstavil 
malo bolj konkretno. 
 
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bo investitor predstavil projekt občinskemu svetu, ko bo 
sklenjena pogodba.  
 
Franci Sirc – predlagal je povečanje postavke za otroška igrala na igrišču v Adergasu in 
Cerkljah. Za otroška igrala so na postavki za igrišče v Dvorjah in Velesovo namenjena 
sredstva v višini 40.250 €, postavka za Adergas in Cerklje je manjša in znaša 6.800 €. 
Predlagal je tudi povečanje postavke za prometno varnost.    
 
Marta Jarc je pojasnila, da sta igrišči v Dvorjah in Velesovem vključeni v projektu programa 
LAS »Odkrivamo svet igral in znanja« in je zanju letos predvidena izvedbena faza, zato je 
znesek primerno višji. Projekta za igrišče v Adergasu in Cerkljah sta prav tako vključena v 
projekt programa LAS in sicer v projekt z naslovom »Svet inovativnih igral«, ki je letos še v 
začetni fazi, ko bo projekt v izvedbeni fazi (predvidoma v naslednjem letu), bo znesek višji. 
 
Župan Franc Čebulj je dodal, da mora biti pri projektu lastnik zemljišča za igrišče Občina 
Cerklje. Občina je v Dvorjah zemljišče že odkupila.    
 
Jože Ipavec – podpira izgradnjo doma Taber, saj je zelo potreben.  
 
Župan Franc Čebulj – omenil je odkup zemljišča v centru Cerkelj poleg gostišča Kern, kjer se 
bo uredilo parkirišče. 
 
Miha Janhar – zanimalo ga je, kaj je zajeto v postavki Poslovno logistični center Brnik (v 
nadaljevanju PLC Brnik) v višini 865.000 € oz. kakšne študije bodo potekale na tem projektu. 
V NRP-ju ni nič predvidenega za naslednja leta. Vprašal je ali bo kanalizacija in priklop 
potekala istočasno v občini in PLC Brnik. 
 
Zdravko Kastelic je obrazložil znesek na postavki PLC Brnik, kjer se pričakujejo sredstva iz 
naslova plačila komunalnega prispevka. Predvideva se gradnja komunalne infrastrukture 
izven območja opremljanja PLC Brnik, predvsem gre za izgradnjo kanalizacijskega omrežja, 
ki se navezuje na priključitev na kanalizacijsko omrežje v občini Komenda in nadalje na 
končno čistilno napravo v Domžalah. Zaključek se predvideva v letu 2012. Z investitorji v 
PLC Brnik potekajo dogovori za plačilo avansa komunalnega prispevka.  
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil potek izgradnje kanalizacije (Sp. Brnik, Vopovlje, Lahovče, 
Nasovče, Cerklje, Dvorje). Občina kandidira še za sredstva iz strukturnih skladov v višini 
810.204 €. Župan je omenil, da izvaja aktivnosti na pristojnih ministrstvih za vključitev 
projekta Povečanje zmogljivosti in gradnja medobčinskega vodovodnega sistema Krvavec v 
državni NRP. Po DIP-u je projekt vreden 14 milijonov evrov,  to je velik finančni zalogaj za 
občine, ki so vključene v ta projekt. Občina Cerklje nosi največji delež. Podal je še 
informacijo o obnovi ceste do spodnje postaje žičnice, z izgradnjo pločnika in kolesarske poti. 
Omenil je še sofinanciranje prestavitve ceste mimo letališča. V letu 2010 so se pridobili 
dodatni vodni viri na Blatah nad Jagošci. Z dodatnimi viri vode se bo v letu 2011 lahko pričel 
priklop na javni vodovod v Stiški vasi. Usmeritev vode v zbiralnik na Šenturški Gori bo 
odpravila težave s pomanjkanjem vode v poletnih sušnih obdobjih. Nujna je obnovitev 
obstoječega vodovoda Apno – Ravne. Za obnovo vodovodne infrastrukture je namenjenih 
1,5 milijona evrov.  
 
Franci Sirc – sprašuje na katerih postavkah so vključena sredstva iz evropskih skladov. 
Povedal je, da so v SDS temeljito pregledali osnutek proračuna in ga podpirajo. 
 
Župan Franc Čebulj je obrazložil pogoje za pridobitev strukturnih in kohezijskih sredstev. 
Občina kandidira za 810.204 evrov sredstev strukturnih skladov, katerih kvota je približno 1,7 
milijona evrov za Občino Cerklje, na osnovi razdelitve sredstev za gorenjsko regijo na BSC 
Kranj. Za pridobitev sredstev strukturnih skladov mora biti projekt vreden vsaj 2 milijona 
evrov (projekt izgradnje kanalizacije izpolnjuje ta pogoj).   
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Andreja Jerala je dodala, da se izgradnja kanalizacije Pšata – Zalog financira iz državnega 
proračuna po  Zakonu o financiranju občin.  
 
Po končani razpravi je župan Franc Čebulj zaključil to točko dnevnega rada in predlagal v 
sprejem naslednja sklepa: 

3. SKLEP 
Sprejme se osnutek Odloka o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 z 
obrazložitvami in dopolnilnima predlogoma za financiranje gasilstva in vaških 
skupnosti.  
 
in  
 

4. SKLEP 
Sprejme se osnutek načrta razvojnih programov za obdobje od leta 2011 do leta 2014.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem sklepov.  
  
 
Ad 4. 
Obvestilo o sprejetem Sklepu o začasnem financiranju Občine Cerklje na Gorenjskem 
v obdobju januar – marec 2011 
Obrazložitev je podala Dragica Jerič: Odlok o izvrševanju proračuna za leto 2010 pooblašča 
župana, da sprejme Sklep o začasnem financiranju v obdobju januar – marec 2011, če 
proračun Občine Cerklje za leto 2011 ne bo sprejet do konca leta 2010. Višina začasnega 
financiranja je določena z Zakonom o javnih financah. V obdobju januar – marec 2011 se 
lahko porabi 1.271.089 evrov sredstev. Med odhodki so zajete postavke, ki so nujno 
potrebne za delovanje občinske uprave in za tekoče transfere, za investicije pa samo za 
tiste, ki se nadaljujejo in niso bile končane v letošnjem letu. Občinski svet je obveščen o 
sprejetem sklepu. Sklep bo objavljen v Uradnem vestniku in začne veljati naslednji dan po 
objavi, uporablja pa se do sprejetja proračuna.    
 
Prisotni člani in članice OS so se seznanili s sprejetim Sklepom o začasnem financiranju.   
 
 
Ad 5. 
Vrtec »Murenčki« pri Osnovni šoli Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem 

a) Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu 
»Murenčki«  

Župan Franc Čebulj je uvodoma povedal, da je javni zavod OŠ Davorina Jenka posredoval 
predlog povišanja cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu. V letu 2010 je Občina za 
subvencioniranje vrtca namenila 765.000 €. 
 
Dragica Jerič – je obrazložila posamezne cene starostnih skupin. Povedala je, da je predlog 
za povečanje cen javnega zavoda občinskemu svetu posredovan v celoti. OŠ Davorina 
Jenka ima v svoji sestavi organiziran vzgojno varstveni oddelek Vrtec Murenčki. Dne 3. 12. 
2010 je bil prejet predlog OŠ Davorina Jenka. V proračunu na postavki 1921–Razlika med 
ceno programov in plačili staršev je potrebno zaradi povišanja cen dodatno zagotoviti 61.363 
€, starši bodo plačali 34.696 € več kot do sedaj.  
 
Damijana Božič – Močnik, ravnateljica Osnovne šole Davorina Jenka Cerklje – je predstavila 
pravno podlago za sprejem Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Murenčki in za 
oblikovanje starostnih skupin. Predlog cene programov v Vrtcu Murenčki je pripravljen na 
osnovi Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno 
službo. Povedala je, da se cene vrtca niso povišale od leta 2008. Predstavila je odhodke za 
mesec september in oktober v letu 2010. V skladu s 4. členom pravilnika so elementi za 
oblikovanje cen programov: stroški dela zaposlenih, stroški materiala in storitev ter stroški 
živil za otroke. Razlog za povišanje cen je poleg vsakoletne uskladitve cene programov 
glede na letne rasti elementov cene tudi razlika med prihodki in odhodki. S trenutno veljavno 
ceno vrtec ne bo mogel pozitivno poslovati. Podala je obrazložitve cen po posameznih 
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dnevnih programih. Povprečna cena v Sloveniji znaša 455,57 €. Najvišji so stroški dela, 
stroški materiala so zelo reducirani. Večji del funkcionalnih stroškov (elektrika, ogrevanje, 
voda) že sedaj pokriva Občina. Po 8. členu pravilnika v elemente cene vrtca ne sodijo stroški 
za investicijsko vzdrževanje in investicije, ki jih vrtcu v skladu z zakonom zagotavlja lokalna 
skupnost. Občina do sedaj ni sofinancirala rezervacije.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo. 
 
Župan Franc Čebulj – je povedal, da se direktno iz občinskega proračuna financira 
kompletno ogrevanje, elektrika v Zalogu, voda, komunalne storitve in določena najemnina. 
Na podlagi nove cene bi moral te stroške pokrivati javni zavod. V prikazanih stroških javnega 
zavoda želi jasno utemeljitev posameznih stroškov v ceni vrtca. V nadaljevanju je navedel 
cene programov vrtca v sosednjih občinah, ki so nižje od predlaganih.  Z novo predlagano 
ceno se bomo uvrstili med prvih trideset najdražjih vrtcev v Sloveniji. Dejstvo je, da je vrtec s 
prizidkom moderen, s sodobno opremo, ki ne predstavlja visokih stroškov. Ne strinja se s 15 
% podražitvijo cen vrtca, ko se rast cen bistveno ne povečuje. V Sloveniji je ogromno vrtcev, 
ki so v slabem stanju in imajo visoke stroške. Omenil je možnost ukinitve kombiniranega 
oddelka, saj se bi lahko sprejelo večje število otrok v vrtec.  
 
Ravnateljica Damijana Božič – Močnik - je dodala, da je vrtec dolžan vsako leto sproti 
pregledati strukturo vpisa otrok. Skupine (tudi kombinirani oddelek) se oblikujejo za vsako 
leto posebej. Skupine se oblikujejo optimalno, da je sprejetih čim več otrok. Na čakalni listi je 
trenutno samo 7 otrok.  
 
Ana Remškar – je opozorila na napako v gradivu v tabeli na 2. strani, kjer je predlagana cena 
za drugo starostno obdobje pravilno 341 € in ne 351 €. S tem je indeks povečanja 112,17 in 
ne 115,46. Tudi 12 % povečanje cene se ji zdi veliko. Predlagala je, da se ob predlogu 
povišanja cen predstavi Občini kot lastnici zavoda poslovanje (bilanca) vrtca in osnovne šole.  
Do naslednje seje naj se pripravijo boljši podatki, tudi cene drugih vrtcev, za lažjo odločitev 
za ali proti povišanju cen vrtca. 
 
Jaka Ciperle – cene vrtcev, ki jih je omenil župan so točne. Za prvo starostno obdobje je 
odstopanje od cene vrtca npr. v Medvodah, Šenčurju za 50 do 60 €. Na letni ravni za mlade 
družine predstavlja to velik strošek. Predlaga, da se do naslednje seje pripravi več informacij.  
 
Franci Sirc – se je strinjal, da se predolg povišanja cen obravnava na naslednji seji in da se 
pridobi več podatkov.  
 
Marko Bolka – je povedal, da so bile na forumu Liste za vas glede rezervacij burne razprave, 
starši so intervenirali tako pri ravnateljici kot pri županu in čakajo na odločitev.  
 
Župan Franc Čebulj pove, da se bosta do naslednje seje z ravnateljico pogovorila ne samo o 
ceni vrtca, ampak tudi o drugih prilivih zavoda.   
 
Jaka Ciperle – predlaga, da se naj do naslednje seje pripravi tudi predlog glede rezervacije. 
 
Župan Franc Čebulj je občinskemu svetu predlagal, da se sprejme naslednji 

5. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o določitvi ekonomskih cen vzgojno-varstvenih programov v vrtcih 
na območju Občine Cerklje na Gorenjskem z veljavnostjo 1. 1. 2011. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov, 13 jih je glasovalo proti sprejemu sklepa. Sklep ni bil 
sprejet.     
 

b) Predlog Sklepa o potrditvi normativa števila otrok v posameznih oddelkih 
vrtca   

Župan Franc Čebulj je povedal, da je ravnateljica že v prejšnji točki obrazložila uporabo 
fleksibilnega normativa v šolskem letu 2010/2011 in odprl razpravo.  
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Ana Remškar – zanimalo jo je, če se morajo z uporabo fleksibilnega normativa strinjati tudi 
vzgojitelji.  
 
Ravnateljica Damijana Božič – Močnik  je odgovorila, da to ni potrebno.   
 
Marko Bolka – je vprašal, če je res, da obstajajo resne kadrovske težave ob boleznih ali 
usposabljanjih, ko ostane kakšna vzgojiteljica sama. Meni, da je to resen problem, sploh ob 
povečanju števila otrok v oddelkih, kar se trenutno sprejema. 
 
Župan Franc Čebulj pove, da bo nadomeščanje redno zaposlene v primeru bolezni urejeno s 
pogodbo o financiranju med Občino in šolo.  
 
Ravnateljica Damijana Božič – Močnik je povedala, da se v šoli v primeru daljše odsotnosti 
zaradi bolezni zaprosi na ministrstvu za nadomestno zaposlitev, ki jo odobrijo v enem ali 
dveh dneh, nato se lahko objavi razpis za novega učitelja. V vrtcu tega ni. Izvaja se notranja 
razporeditev, pomagali so si tudi z vzgojiteljico iz šole, ki je nadomeščala vzgojiteljico v vrtcu.  
 
Po končani razpravi je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

6. SKLEP: 
Število otrok v posameznih oddelkih vrtca »Murenčki« pri Osnovni šoli Davorina 
Jenka Cerklje na Gorenjskem se v šolskem letu 2010/2011 poveča tako, da se normativ 
števila otrok v oddelkih poveča za največ dva otroka.   
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
  
Ad 6.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 
– osnutek 
Obrazložitev je podala Andreja Jerala. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine 
Cerklje na Gorenjskem v letu 2011 je določen v Zakonu o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti. Načrt sestavljajo načrt pridobivanja, načrt razpolaganja in 
načrt najema nepremičnega premoženja. Načrt pridobivanja je razdeljen na več poglavij. 
Podala je informacijo o višini realizacije odkupa zemljišč po določenih trasah cest.    
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Franci Sirc – potrebno je rešiti odkup zemljišč za potrebe širitve cest. Med občani je veliko 
slabe volje, večina ljudi ni dobila odškodnin in še vedno plačujejo davke. Na primer cesta 
Cerklje – Velesovo. Za razširitev ceste Vašca-letališče ni nihče vprašal lastnikov. V Načrtu 
pogreša odkup zemljišča za odsek Vasca – letališče.    
 
Župan Franc Čebulj pove, da se bodo za postopek odkupa zemljišč za odsek Vašca – 
letališče opravile meritve, ko bo rekonstruirana celotna cesta skozi Vašco in pred tem 
zgrajena kanalizacija. Širitve cest se naredijo na podlagi pisnih dovolil lastnikov, po zaključku 
del se opravijo odmere, na podlagi prejetih odločb o odmeri se pripravijo prodajne pogodbe. 
Veliko pa je še zatečenega stanja iz bivše Občine Kranj. V katastru je cesta v Vašci zarisana 
širše kot je asfaltirana, noben poseg se ni naredil v privatno zemljišče. 
 
Andreja Jerala je odgovorila, da je odkup zemljišč za cesto Visoko – Luže – Cerklje realiziran 
95 %. Podala je nerešen primer dveh lastnikov na Barletovi, ki nista podpisala geodetskega 
elaborata, zato ni bila izdana geodetska odločba. Občina brez odločbe ne more začeti 
postopka prepisa, saj ne ve, koliko zemljišča naj se lastniku zemljišča izplača. 
 
Marko Bolka – zanimajo ga kolovozne poti, ki so postale občinske ceste, na primer med 
Gradom in Pšato. Zemljiško knjižno to ni bilo do konca izvedeno, lastniki so prejeli ocenjeno 
vrednost s strani GURS. Zemljišče se vodi kot njihova lastnina, čeprav so s soglasjem 
odstopili zemljišče Občini.  
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Župan Franc Čebulj je povedal, da lastništvo kolovoznih poti, ki so postale občinske ceste, 
Občina ureja tako, da v primeru, ko se zemljišče kategorizira v občinsko cesto, Občina sama 
pozove lastnika za prepis zemljišča. V nasprotnem primeru naj se lastniki sami zglasijo, da 
se pregleda, kako je zadevo možno rešiti.  Opozoril je tudi, da Občina ne plačuje vseh 
zemljišč, kar nekaj posameznikov je preneslo zemljišče za cesto v brezplačno last in posest 
Občini.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  Načrt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem kot osnutek.  
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  
 
 
Ad 7.  
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra je obrazložila Andreja Jerala. Iz Javnega dobra 
se izvzamejo zemljišča zaradi izgradnje protihrupne ograje v rondoju Sp. Brnik, ureditve 
prepisa kategorizirane javne poti št. JP 540172 in predstavitve LC 039121 Cerklje – 
Pšenična Polica – Zalog – Klanec. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 
 

8. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  sklep o izvzemu iz javnega 
dobra. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali za sprejem sklepa.  

 
 

Ad 8. 
Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011 
Predlog je obrazložila Andreja Jerala. Povedala je, da je Davčna uprava Kranj potrebuje 
povprečno gradbeno ceno kot osnovo za izračun davka na premoženje. To ceno uporabljajo 
tudi cenilci in izvedenci pri izdelavi cenilnih elaboratov za objekte in zemljišča na območju 
občine Cerklje na Gorenjskem. Vrednost gradbene cene se povečuje za 2 %, tako kot je 
določeno v koeficientu rasti cen v RS.  
 
Razprave ni bilo, za je Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

9. SKLEP 
Sprejme se Sklep o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2011. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so  glasovali za sprejem sklepa. 
 
Ad 9. 
Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem 
Predlog je obrazložila Andreja Jerala. Povedala je, da se vrednost točke za določitev višine 
nadomestila sprejema konec leta za naslednje koledarsko leto. Vrednost točke potrebuje 
Davčna uprava za izdajo odmernih odločb. Vrednost  točke se povišuje za 2%, tako kot je 
določeno v koeficientu rasti cen v RS.  
  
Razprave ni bilo, za je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

10. SKLEP 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2011.  
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Prisotnih je bilo 16 svetnic in svetnikov in vsi so  glasovali za sprejem sklepa. 
 
 
Ad 10. 
Obravnava prometne varnosti na območju Občine Cerklje na Gorenjskem 

a. Poročilo Policijske postaje Kranj s področja prometne varnosti za območje 
občine Cerklje na Gorenjskem 

Poročilo Policijske postaje Kranj s področja prometne varnosti za območje občine Cerklje na 
Gorenjskem je podal vodja policijskega okoliša, g. Robert Šebenik. Predstavil je svoje delo in 
območje, ki ga pokriva. Na podlagi splošnega poročila, ki se sestavlja konec januarja za 
preteklo leto po vnosu vseh podatkov, se bodo lahko podali konkretni analitični podatki. 
Zbrani številčni podatki za sejo zajemajo obdobje od 1.1.2010 do 4.12.2010. Po statističnih 
podatkih je bilo do 4.12.2010 povzročenih 49 prometnih nesreč, v lanskem letu 70. 
Obravnavala se je ena nesreča s smrtnim primerom na območju občine Cerklje, in sicer na 
avtocesti, dve osebi sta bili huje poškodovani. Na najbolj obremenjenih relacijah, to je na 
brniški cesti in cesti proti spodnji postaji žičnice Krvavec, so  vzpostavljeni močnejši nadzori. 
Opozoril je na vlome romske populacije. V lanskem letu je bilo napisanih 11 obdolžilnih 
predlogov k sodniku za hujše kršitve, v letu 2010 je bilo izdanih 80 plačilnih nalogov več kot 
prejšnje leto, v 161 primerih so osebe samo opozorili, v lanskem letu samo 3 osebe, letos 
varnostnega pasu niso uporabljali 62 krat, predhodno leto 163 krat. Vinjenih voznikov je bilo 
lani 15, letos 29. Statistika kaže izboljšanje varnosti.  
 
V razpravi na poročilo so sodelovali Marko Bolka, Matjaž Črnič, Jaka Ciperle, Franci Sirc, 
Miha Zevnik, Blaž Kaplenik, Silva Dolinar in Marinka Rezar.  
 
V razpravi so svetnice in svetniki zastavili naslednja vprašanja: 
Marko Bolka je vprašal glede motoristov in ležečih ovir ter osebni odgovornosti ob smrtnem 
izidu prometne nesreče, Matjaž Črnič je zanimalo stanje na motokrosu, Jaka Ciperle je 
vprašal o možnosti poligona za motoriste, o hitrostih novih traktorjev, podatkih merilnikov 
hitrosti ter predlagal svetlobne oznake. Franci Sirc je vprašal o umiritvi dirkanja skozi Cerklje 
v večernih urah, o novejših tablah in dodatnem radarju. Miha Zevnika je zanimal nadzor nad 
zbirališči, kjer se zadržujejo uživalci drog. Blaž Kaplenik je dejal, da ne podpira ležečih ovir in 
je za večjo prisotnost policajev, Marinka Rezar je za svetlobno signalizacijo, Silvo Dolinar pa 
so zanimali vlomi na področju občine. 
Na njihova vprašanja so odgovarjali Robert Šebenik, Metod Kropar in župan Franc Čebulj.  
 
Vodja policijskega okoliša Robert Šebenik - je povedal, da je negativni odklon pri motoristih 
zaradi neregistriranih motorjev za kros. Glede ležečih ovir je povedal, da vsako umirjanje 
prometa povečuje prometno varnost, zato je dobrodošlo. Vgrajevanje ležečih ovir določa 
zakonodaja, in sicer je do pred kratkim bila zato zadolžena Direkcija RS za ceste, po novem 
lokalne skupnosti. Do sedaj ni bilo smrtnih žrtev. Dodal je še, da ležeče ovire niso vgrajene 
pred vsako osnovno šolo, na primer v občini Šenčur so štiri osnovne šole, pred katerimi ni 
vgrajenih ovir. Motokros pri Šenčurju je v lasti države in je uradno zaprt. V poročilu ni 
podatka o več vlomih v zadnjem času. Motoriste, ki vozijo motorje brez registrskih tablic, je 
težko izslediti in kaznovati, zato je navzoče pozval, da mu sporočijo znane podatke, da bo 
ukrepal. Enako velja za dirkanje z avtomobili v nočnih urah. Omenil je tudi porast kraje 
prometnih znakov, predvsem za praznovanje raznih obletnic. Kraji, kjer se zbirajo uživalci 
drog so pod nadzorom.  Opravljene so bile tudi meritve hitrosti za traktorje, pri katerih pa niso 
namerili prekoračitve hitrosti. Upravljavec ceste je pristojen za varnost na cesti ob praznih  
razpadajočih stavbah. 
 
Župan Franc Čebulj – je obrazložil, da se za motokros pri Šenčurju vodi postopek na 
inšpektoratu za okolje zaradi odlaganja gum. Zaradi dirkanja avtomobilov v večernih urah se 
bodo z medobčinskim inšpektoratom dogovorili za meritve v večernih urah. Za objekta v 
Vašci in Pšenični Polici se predvideva odstranitev. Odgovornost najprej nosijo vozniki. Glede 
ležečih policajev je dejal, da jih v Cerkljah ne bo, dokler bo župan. Vsi občani morajo biti za 
postavitev ležečih ovir, kmetje se s svojo mehanizacijo neradi vozijo po teh ovirah. Merjenje 
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hitrosti ne pomeni strahovanje ljudi, njen namen je umiriti hitrost in povečati prometno 
varnost.  
 
Metod Kropar – z merilniki hitrosti se lahko pridobijo različni podatki. Trenutni so že zastareli. 
Novejši merilniki imajo večjo funkcionalnost, omogočajo tudi več opozorilnih napisov.  
  
 

b. Poročilo o delovanju Medobčinskega inšpektorata Kranj na območju 
občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2009 in informacija o delovanju 
redarjev na področju prometne varnosti v letu 2010 

 
Poročilo o delovanju Medobčinskega inšpektorata Kranj na območju občine Cerklje na 
Gorenjskem v letu 2009 in informacija o delovanju redarjev na področju prometne varnosti v 
letu 2010 sta podala Janez Rakar, vodja Medobčinskega inšpektorata Kranj in Slavko Savič, 
vodja Medobčinskega redarstva Kranj.  
 
Janez Rakar – je na kratko obrazložil delovanje Medobčinskega inšpektorata. 
 
Slavko Savič – je obrazložil delovanje Medobčinskega redarstva in povedal, da je glede na 
poročilo za leto 2009 bilo v letu 2010 za 100 % več obravnavanih zadev in izrečenih ukrepov. 
Po podatkih je za prvih enajst mesecev letošnjega leta na področju občine Cerklje 
ugotovljenih 552 kršitev.  Lokacije meritev se povečujejo iz sedem na enajst lokacij, občani 
izražajo skrb za prometno varnost in za meritve odstopajo svoja dvorišča. Izrečene globe 
redarja ali inšpektorja so prihodek občinskega proračun. Višino glob sprejema državni zbor. 
Globa se plača polovično, če se plača v 8 dneh od pravnomočnosti odločbe, zato so 
primerljive s tujino. Mednarodne študije o hitrostih bodo navedene v poročilu za leto 2010. Pri 
meritvah v ovinkih mora biti varnostna razlika oz. odbitek v skladu z državnim pravilnikom 
nižja. Meritev v ovinku se zniža za 11 %, poleg 5 % varnostne razlike. Od izdaje plačilnih 
nalogov se zaznava zmanjšanje kršitev na posameznih lokacijah za 20 – 30 %.  
 
V razpravi so sodelovali Marko Bolka, Franci Sirc, Jaka Ciperle, Vlado Ahčin, Miha Janhar, 
Ana Remškar, Matjaž Črnič, Miha Zevnik in podali naslednja mnenja in pobude:  
 
- Postavitev znaka omejitev hitrosti 40 poleg znaka oster ovinek pri Bavantu je predlagala 
Občina zaradi prometnih nesreč. Znak velja do avtobusne postaje oz. križišča, križišče 
omejitev izniči. 
- Za ugotovitev dejanskega stanja na cesti od Bavanta do Dvorij bo Jaka Ciperle odstopil 
dvorišče za postavitev radarja 
- Predlagana je revizija postavitve prometnih znakov v občini Cerklje. Omejitve na 40 km/h 
so na določenih lokacijah preostra omejitev.  
- Poskrbeti je potrebno za previsoke ograje in žive meje, ki onemogočajo varen izvoz na 
cesto. Predlaga se pregled ureditve živih mej, če so v skladu s sprejetim občinskim odlokom. 
- O praznjenju greznic in polivanju gnojnice se lahko obvesti tudi medobčinski inšpektorat, je 
pa to stvar kmetijske inšpekcije 
- Objava urnika merjenja hitrosti (lahko tudi lažno) je tudi preventiva, ker umirja promet. 
Preventiva so že sami prometni znaki, ki veljajo 24 ur na dan in se je treba po njih ravnati.  
- Ureditev stanja na kmetiji Žumer iz Poženika ni zajeta v poročilu, o zadevi  so bile večkrat 
opozorjene pristojne inšpekcije, potrebno je sodelovanje veterinarske, okoljske in kmetijske 
inšpekcije. Zadeva bo ponovno vložena na pristojno ministrstvo po novem letu. Delno je že 
ukrepala občinska inšpekcija.  
- Predlagano je merjenje hitrosti na križišču na Trati, kjer kljub opozorilni tabli vozniki večkrat 
prekoračijo predpisano hitrost. 
 
Ad 11. 
Predlog Pravilnika o plačah in drugih  prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles in članov drugih občinskih organov Občine Cerklje na Gorenjskem 
Marta Jarc je obrazložila, da je sedaj veljavni Pravilnik o plačah, nadomestilih in drugih 
prejemkih funkcionarjev v Občini Cerklje na Gorenjskem sprejel Občinski svet Občine Cerklje 
na Gorenjskem na svoji 1. redni seji, dne 8.11.2006. V obdobju zadnjih štirih let se je 
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zakonodaja, ki ureja področje plač tako javnih uslužbencev kot funkcionarjev, bistveno 
spremenila, zato je smiselno, da se celoten pravilnik, ki ureja to področje, sprejme na novo. 
Predlogu pravilnika je dodana tabela, iz katere je razvidna primerjava med višino sejnin po 
sedaj veljavnem pravilniku in po predlaganem novem pravilniku. Dodana je tabela sejnin za 
leto 2011, ki so določene na podlagi Zakona o interventnih ukrepih. V letu 2011 se za 
omejitev učinkov finančne krize znižajo plače funkcionarjev za 4 % osnovne plače 
posameznega funkcionarja.   
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

11. SKLEP 
Sprejme se Pravilnik o plačah in drugih  prejemkih občinskih funkcionarjev, članov 
delovnih teles in članov drugih občinskih organov Občine Cerklje na Gorenjskem, v 
predlaganem besedilu. 
 
Vseh 16 prisotnih svetnic in svetnikov je soglasno potrdilo predlagani sklep. 
 
 
Ad 12. 
Predlog Sklepa o ustanovitvi delovnih teles Občinskega sveta Občine Cerklje na 
Gorenjskem in opredelitvi njihovega delovanja 
Marta Jarc  je obrazložila, da se predlog nanaša na uskladitev določil Statuta in Poslovnika. 
V Statutu Občine Cerklje, ki je bil sprejet v letu 2010, so v 25. členu določena stalna delovna 
telesa občinskega sveta: odbor za negospodarstvo, odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe, statutarno pravna komisija in komisija za nagrade in priznanja. Po 
določilih in prehodnih določbah Statuta se mora Poslovnik uskladiti do 25.9.2011 (v enem 
letu od uveljavitve Statuta). V Poslovniku, ki trenutno še velja, 53. člen določa, da so stalna 
delovna telesa občinskega sveta, ustanovljena s statutom občine, odbori in komisije: za 
požarno varnost, za priznanja in nagrade in statutarno–pravna komisija. Predlagano je, da se 
upoštevajo členi, ki opredeljujejo število članov in naloge teh treh delovnih teles, medtem ko 
se na novo opredelita odbor za negospodarstvo in odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe.  
 
Župan Franc Čebulj je po končani obrazložitvi odprl razpravo. 
 
Marko Bolka – dejal je, da ni bil sprejet njihov ugovor na združevanje odbora za kulturo in 
odbora za šport v odbor za negospodarstvo, ker gre po njihovem mnenju za združevanje 
relativno različnih nalog.  
 
Marta Jarc je pojasnila, da so stalna delovna telesa sprejeta in potrjena z veljavnim 
Statutom, ki je na novo uvedel odbora za gospodarstvo in negospodarstvo. Doslej sta bila 
odbora za kulturo in šport opredeljena s sklepom občinskega sveta in niti v Poslovniku nista 
bila opredeljena kot stalni delovni telesi.   
 
Župan Franc Čebulj je dodal, da se predlog lahko uveljavi s spremembo Statuta.  
 
Po končani razpravi je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejmeta naslednja sklepa: 

12. SKLEP 
Ustanovijo se naslednja delovna telesa Občinskega sveta Občine Cerklje na 
Gorenjskem, s številom članov in opredelitvijo nalog: 
 
Odbor za negospodarstvo 

Odbor za negospodarstvo ima predsednika in štiri člane. 

Odbor obravnava vse predloge aktov in drugih odločitev iz pristojnosti občine na področju 
negospodarstva, to je s področja kulture, športa, zdravstva, socialnega varstva, ki so 
občinskemu svetu predlagani v sprejem, oblikuje o njih svoje mnenje in občinskemu svetu 
poda stališče s predlogom odločitve. 



 12

Obravnavo je odbor dolžan opraviti najkasneje tri dni pred dnem, za katerega je sklicana 
redna seja občinskega sveta ter svoje mnenje, stališče in predlog pisno predložiti županu in 
predlagatelju.  

 
Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe ima predsednika in štiri 
člane. 

Odbor obravnava vse predloge aktov in drugih odločitev iz pristojnosti občine s področja 
gospodarstva, predvsem turizma, kmetijstva ter drobnega gospodarstva, s področja varstva 
okolja, prostorskih aktov in gospodarskih javnih služb, ki so občinskemu svetu predlagani v 
sprejem, oblikuje o njih svoje mnenje in občinskemu svetu poda stališče s predlogom 
odločitve. 

Obravnavo je odbor dolžan opraviti najkasneje tri dni pred dnem, za katerega je sklicana 
redna seja občinskega sveta ter svoje mnenje, stališče in predlog pisno predložiti županu in 
predlagatelju.  

 
Statutarno pravna komisija 
 
Statutarno pravna komisija ima predsednika in štiri člane. 
Pristojnosti statutarno pravne komisije so opredeljene v 56. členu Poslovnika.  
 
Komisija za nagrade in priznanja 
 
Komisija za nagrade in priznanja ima predsednika in dva člana. 
Pristojnosti komisije za nagrade in priznanja so opredeljene v 55. členu Poslovnika.  
 
Komisija za požarno varnost 
 
Komisija za požarno varnost ima predsednika in dva člana. 
Pristojnosti komisije za požarno varnost so opredeljene v 54. členu Poslovnika.  
 
in  
 
   13. SKLEP 
Ustanovitev delovnih teles Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, s 
številom članov in opredelitvijo nalog, se upošteva pri uskladitvi določil Poslovnika 
občinskega sveta. 
 
Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za sprejem obeh sklepov. 
 
 
Ad 13. 
Predlog Sklepa o imenovanju članov Nadzornega odbora  
Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (v nadaljevanju KVIAZ) 
Miha Zevnik je podal svoje poročilo in povedal, da je komisija pri pripravi predloga za 
občinski svet upoštevala določila Statuta in v prejšnji točki obravnavan in sprejet predlog. 
Upoštevala je določila Statuta, da je v vsaki komisiji več kot polovica svetnikov. Sledili so tudi 
volilnim rezultatom in kandidate temu primerno predlagali.  Meni, da mu pred obravnavo na 
seji ni potrebno dajati odgovorov, če nekomu predlog ni všeč. Na seji lahko prisotni 
obravnavajo predlog in predstavijo različna mnenja.  
 
Župan Franc Čebulj – je povzel, da predlog KVIAZ ni obvezujoč, občinski svet lahko odloči 
oz. izglasuje drugače.  
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Marko Bolka – meni, da je funkcionar, ki prevzame vodilno mesto predsednika KVIAZ, 
dolžan odgovarjati na jasno zastavljena vprašanja, še posebej pa na vprašanja, ki so 
zastavljena s strani občinskega svetnika. 
 
Miha Zevnik – je dejal, da na vprašanje, kako so bili izbrani kandidati, lahko odgovori na seji 
občinskega sveta. Pri sestavi komisij in odborov je KVIAZ upošteval število glasov list in 
strank z volitev ter da je več kot polovica članov komisij in odborov  svetnikov. Predstavljen je 
predlog KVIAZ, ki ga občinski svet lahko sprejme ali pa tudi ne. Kot predsednik komisije je 
dolžan odgovarjati in poročati na občinskem svetu. Tudi ostali predsedniki komisij morajo 
vedno poročati na prvi naslednji seji občinskega sveta.   
 
Marko Bolka -  Lista za vas je dvakrat pozvala predsednike vseh komisij, da ob koncu 
mandata še enkrat poročajo o tem, kolikokrat so zasedali. Nihče ni poročal, zato so tudi 
predlagali, da te osebe ne morejo več kandidirati za predsednike komisij, kar ni bilo 
upoštevano pri sestavi delovnih teles.  
 
Župan Franc Čebulj – Lista za razvoj vasi pod Krvavcem (LRV) je glede na rezultate volitev 
prikrajšana. Predlagali bodo, da je član v odboru za negospodarstvo Aleš Ropotar namesto 
predlaganega Marjana Ropotarja. LRV nima članov v Nadzornem svetu in tudi ne v 
Statutarno-pravni komisiji.  
 
Jaka Ciperle – Lista KUL je podala predloge kandidatov, ki imajo potrebne izkušnje in 
izobrazbo. Meni, da je strokovnost eden izmed kriterijev, ki bi moral odločati pri sestavi 
predloga. 
 
Janez Korbar - predsedniki komisij ne odgovarjajo posameznikom. Predsedniki skličejo 
komisijo, kjer obravnavajo zadevo in o njej poročajo na seji občinskega sveta.  
 
Ana Remškar - je opozorila na napako v zapisniku sestanka Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, in sicer je v Odboru za negospodarstvo kot 4. član naveden 
Ropotar Marjan, ki je član Liste za vas in ne član LRV.   
 
Marko Bolka – je dejal, da je Miha Zevnik dejal, da je bil pri sestavi upoštevan volilni rezultat. 
Lista za vas je dosegla 6. mesto in nima svoje predlagane članice v nadzornem svetu, 
čeprav je izkazala visoko mero kompetenc. S predlogom, da se v odboru za negospodarstvu 
zamenja Ropotar Marjan z Ropotar Alešem, Lista za vas izgubi še enega člana v delovnih 
telesih in ostane samo eno mesto v vseh sestavah. Pričakovali so nekaj višji rezultat, glede 
na volilni rezultat, zato je prosil za pojasnilo.  
 
Župan Franc Čebulj – je povedal, da je Miha Zevnik že podal obrazložitev. LRV predlaga za 
člana v odboru za negospodarstvo Aleša Ropotarja. 
 
Ana Remškar – zagovarja isto stališče kot ga je na seji KVIAZ, in sicer zagovarja, da ni 
etično oz. higienično, da so v odboru trije kandidati iz ene liste ali stranke, ne glede iz katere 
prihajajo, ker imajo večino in avtomatično to pomeni, da ne potrebujejo drugih dveh članov.   
 
Župan Franc Čebulj – je odgovoril, da LRV nima nobenega predstavnika v dveh odborih. 
Ponovno je poudaril, da predlog KVIAZ ni obvezujoč in ga na seji sveta ni potrebno 
upoštevati. Glasuje se lahko drugače.  
 
Ana Remškar – njen predlog na KVIAZ je bil, da naj bo v nadzornem odboru ali statutarno-
pravni komisiji član iz LRV, ker želi, da je sestava v odborih in komisijah uravnotežena.  
 
Franci Sirc – je dejal, da se mu zdi prav, da v nadzornem odboru ni članov iz LRV. Svetniki 
stranke SDS bodo podprli predlog KVIAZ, v katerem je Marjan Ropotar – Lista za vas, član 
odbora za negospodarstvo.   
 
Jaka Ciperle – je povedal, da ne bo podprl novega predloga sestave delovnih teles. Prosil je 
za podatke o izobrazbi kandidatov članov nadzornega odbora.   
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Župan Franc Čebulj je po razpravi Občinskemu svetu Občine Cerklje na Gorenjskem 
predlagal, da sprejme naslednji  
 

14. SKLEP 
Za člane  Nadzornega odbora Občine Cerklje na Gorenjskem se imenujejo: 

1. Erzar Viktor, stanujoč Stara cesta 22, 4207 Cerklje na Gorenjskem,  
2. Veselinovič Nina, stanujoča Slovenska cesta 31, 4207 Cerklje na 

Gorenjskem,  
3. Janež Nadja, stanujoča Kurirska pot 28, 4207 Cerklje na Gorenjskem,  
4. Preložnik Peter, stanujoč Šmartno 30, 4207 Cerklje na Gorenjskem,  
5. Kamin Anton, stanujoč Lahovče 70,  4207 Cerklje na Gorenjskem.       
 

Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic, 14 jih je glasovalo za sprejem sklepa, 2 sta glasovala 
proti sprejemu sklepa. 
 
 
Ad 14. 
Predlog Sklepa o imenovanju članov delovnih teles Občinskega sveta 
Razprava na predlog Sklepa o imenovanju članov delovnih teles Občinskega sveta je 
potekala pod prejšnjo točko. 
 
Župan Franc Čebulj je Občinskemu svetu Občine Cerklje na Gorenjskem predlagal, da 
sprejme naslednji  

15. SKLEP: 
V odbore in komisije, to je v delovna telesa Občinskega sveta Občine Cerklje na 
Gorenjskem, se imenujejo: 
 
Odbor za negospodarstvo 

1. predsednik: Črnič Matjaž  
2. članica: Dolinar Silva  
3. član: Sirc Franci  
4. član: Ropotar Aleš  
5. članica: Rezar Marinka  

 
Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe 

1. predsednik: Ahčin Vlado  
2. član: Korbar Janez  
3. član: Janhar Miha  
4. član: Gradišek Janez  
5. član: Ropret Andrej  
 

Statutarno pravna komisija 
1. predsednik: Repnik Ciril  
2. član: Bolka Marko  
3. član: Kopitar Anton  
4. član: Sirc Igor  
5. član: Zevnik Miha  

 
Komisija za nagrade in priznanja 

1. predsednik: Ipavec Jože  
2. član: Ciperle Jaka  
3. član: Žlebir Franci  
 

Komisija za požarno varnost 
1. predsednik: Kaplenik Blaž  
2. član: Rosulnik Franci  
3. članica: Frelih Klavdija 
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Prisotnih je bilo 16 svetnikov in svetnic, 11 jih je glasovalo za sprejem sklepa, 5 jih je 
glasovalo proti sprejemu sklepa. 
 
 
Ad 15. 
Svetniška vprašanja in pobude 
Marko Bolka – ob kupovanju Uževčevega objekta v središču Cerkelj so se ustvarile razmere, 
ki so pomembne zlasti za kulturo v Cerkljah. V tem prostoru je vadilo nekaj glasbenih 
umetnikov oziroma ansamblov in ga zanima, če je kakšen prostor v lasti Občine, ki bi se 
lahko ob neprofitni najemnini zagotovil za vadbo teh skupin. 
Župan Franc Čebulj – Zainteresirani glasbeniki naj se oglasijo na Občini, z namenom, da se 
z občinsko upravo za njih najde primerna rešitev. Povedal je, da bo na prostoru Uževčevega 
objekta zgrajeno parkirišče, ki bo ob delavnikih rezerviran za parkiranje osebnih avtomobilov 
zaposlenih v občinski upravi, na pošti ali lekarni. Urediti bo potrebno parkirni red, ki bo 
določal, koliko časa se lahko parkira na določenem mestu.  
 
Marko Bolka – je povedal, da občani prosijo za postavitev ogledala na križišču na Zgornjem 
Brniku iz smeri farme.  
Župan Franc Čebulj – predlogi se bodo skušali realizirati, ko bodo ugodnejše vremenske 
razmere. 
 
Marko Bolka – opozoril je na nevarnosti na cesti, in sicer na križišču od »Cilke« proti 
letališču, kjer ob dežju nastaja ogromna luža. Podobna situacija je na cesti Vašca-Cerklje. 
Vprašal je, je predvidena sanacija na tem mestu. 
Župan Franc Čebulj – v spomladanskem času se predvideva sanacija bankin, kar bo 
omogočalo večje odvodnavanje.  
Metod Kropar  je pojasnil, da so Gratel in Petrol Plin poleg omenjenega križišča od »Cilke«  
izvajali dela. Nivo ceste je nižji kot je nivo bankin, zaradi posedanja terena.  
  
Marko Bolka – zanima ga zakaj na cesti Vašca-Letališče ni znaka omejitve hitrosti z 
dopolnilnim znakom spolzko cestišče tudi z druge strani in zakaj je taka omejitev hitrosti. 
Meni, da tam cesta ni posebej spolzka. 
Metod Kropar je odgovoril, da je bil znak omejitev hitrosti 40 že trikrat nameščen in tudi 
odvzet. Zaradi tatvin znakov se dogovarjajo o označitvi znakov v občini Cerklje. Spolzko 
vozišče je označeno zaradi odpadlega listja z dreves. Znaki so namenjeni preventivi in 
opozarjajo voznike, da obstaja nevarnost na cesti.  
 
Marko Bolka – je dejal, da je bilo 1. decembra zjutraj parkirišče za občinsko stavbo očiščeno 
snega, medtem ko so otroci hodili po sredini ceste ali gazili po neočiščenih pločnikih. 
Predlaga,da se varne poti v šolo prej splužijo.   
 
Jaka Ciperle – je vprašal glede oddaje igrišča na Nogometnem centru v Velesovem v najem. 
Prosi za označbo prehoda za pešce v Dvorjah pri Pogrebniku, ki ga po asfaltiranju ni več.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da bodo preverili glede označbe za prehod za pešce.  
Zainteresiranim kandidatom za najem Nogometnega centra Velesovo bo na podlagi 
sprejetega pravilnika v sklopu Nogometnega kluba Velesovo dana tudi možnost za najem 
stadiona in notranjih prostorov. Za najem notranjih prostorov se pripravlja objava javnega 
razpisa za najem notranjih prostorov, v katerih bo okrepčevalnica, fitnes oziroma fizioterapija. 
 
Franci Sirc – je podal štiri pobude s strani občanov, in sicer sortiranje odpadkov-sveč na 
pokopališčih. Meni, da je zakonodaja na tem področju že določena in da je Komunala Kranj 
dolžna namestiti zabojnike posebej in da mora Občina to zahtevati od Komunale.  
Marta Jarc je odgovorila, da je Občina že najmanj dvakrat postavila Komunali Kranj 
vprašanje o ločevanju nagrobnih sveč. Sedaj so odgovorili, da bodo po novem letu začeli s 
tem ločevanjem in bodo Občino obvestili o namestitvi zabojnikov za odpadne nagrobne 
sveče.   
 
Franci Sirc – je dejal, da je na cesti pred vasjo Apno prišlo do nevarne situacije, kjer se je 
opravil poseg v zemljišče. Na tem delu predlaga postavitev varnostne ograje.  
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Župan Franc Čebulj – v občini je potrebno namestiti kar nekaj odbojnih ograj poleg 
omenjenega odseka 
 
Franci Sirc – je predstavil pobudo članov kulturnih društev, da bi se cena najemnine 
Kulturnega hrama Ignacija Borštnika znižala za domača društva. Predlaga največ 200 evrov 
maksimalno najemnino za domača društva.    
Predlagal je tudi, da se opravi pregled na področju občine za namestitev dodatnih varnostnih 
ogledal na kritičnih točkah.  
Župan Franc Čebulj je glede najemnine dejal, da ta znaša manj kot en evro na sedež. 
Dvorana ima 400 sedežev. Višina najemnine je sprejeta s sklepom. Društva za ta namen 
dobijo tudi sredstva iz proračuna.  
Za postavitev prometnih ogledal se bo v spomladanskem času opravil ogled na terenu.    
 
Anton Kopitar – je vprašal, če je mogoče v planu do leta 2014 vzdrževanje ceste proti 
Vrhovljam in Viševci. 
Župan Franc Čebulj – cesta Dobrava-Vrhovlje je občinska cesta in bi zahtevala ogromno 
finančnih sredstev za asfaltiranje. Občinska uprava si prizadeva, da bi ta cesta dobila 
kategorizacijo gozdne ceste, saj se v večji meri uporablja za prevoz lesa.  
 
Vlado Ahčin – je vprašal, kdaj se predvideva postavitev avtobusne postaje v Vopovljah.  
Metod Kropar je povedal, da se v prihodnjem letu predvideva postavitev avtobusne postaje 
na Spodnjem Brniku na novem postajališču in v Vopovljah na mestu obstoječe. 
 
Silva Dolinar -  je dala pobudo za ureditev prometnega režima oz. postavitev prometnega 
znaka, kjer na cesti iz Pšate v vas Poženik še vedno velja desno pravilo, cesti pa do danes 
nista ovrednoteni, katera je prednostna. Prosila je še za informacijo o prostorskem načrtu. 
Zdravko Kastelic je pojasnil, da se je v letošnjem letu intenzivno urejala dokumentacija glede 
na podane predloge in pobude iz javne razgrnitve in javne obravnave iz meseca februarja in 
marca. Izdelujejo se dodatne utemeljitve in elaborati, ki naj bi bili izdelani do konca leta 2010. 
V začetku leta 2011 bo dana vloga nosilcem urejanja prostora. Ob upoštevanju rokov se 
pričakuje obravnava občinskega prostorskega načrta na seji občinskega sveta v mesecu 
maju 2011.  
 
Marko Bolka – v proračunu je planiranih 7 sej občinskega sveta. Vprašal je, če se lahko 
gradivo za sejo dobi malo prej.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se po poslovniku s gradivo pošilja vsaj 7 dni pred sejo. 
 
Miha Janhar – povedal je, da je bilo v Marijinem vrtcu letos odklonjenih 10 otrok in ga zanima 
plan za prihodnje. 
Župan Fran Čebulj je dejal, da imajo v občinskih vrtcih domači otroci prednost pred otroci iz 
drugih občin. Marijin vrtec je privatni vrtec, kateremu se lahko samo enako priporoča. 
 
 
Ad 16. 
Poročilo župana  
Župan Franc Čebulj je prisotne obvestil o težavah pri delih na rondoju na Sp. Brniku.  
Letos bo Božiček organiziran 19. decembra 2010 v športni dvorani.  
V torek, 21. decembra 2010 bo ob praznovanju obletnice plebiscita organizirana predstavitev 
knjige Osamosvojitev Slovenije dr. Rosvite Pesek.  
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
Seja je bila končana ob 21.35 uri. 
 
 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta 
Jana Jenko       je vodil župan 
        FRANC ČEBULJ l.r. 


